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Protokoll fra møte i Jærrådet  
 

 
Dato: 23.02.2018 kl. 8:30 

Sted: Hå kommune, Rådhusgata 8, Varhaug 
Arkivsak: 18/00035 

  
Til stede:  Stanley Wirak (Ap), Pål Morten Borgli (Frp), Bodil Sivertsen, 

Ane Mari Braut Nese (H), Torbjørn Hovland (Krf),  

Torild Lende Fjermestad, Jonas Skrettingland (Krf),  
Mons Skrettingland (H), Anne Berit Berge Ims,  

Frode Fjeldsbø (Ap), Henry A. Tendenes (H),  
Knut Underbakke, Reinert Kverneland (H), Sverre Risa (Krf), 
Trygve Apeland 

  
Forfall: Pål Morten Borgli (Frp) 

  
Protokollfører: Sissel Hauge-Vikane, politisk sekretariat Sandnes kommune 
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Godkjenning av protokoll 

1/18 Protokoll fra møte i Jærrådet 01.12.2017 

 

Behandlet av Sakstype Møtedato Saknr 

1 Jærrådet  Godkjenning av protokoll 23.02.2018 1/18 

 

Møtebehandling 
 

Votering 
 
Vedtak 

 
Protokollen fra møtet 01.12.2017 ble godkjent. 

 
 
 

Utvalgssaker 

1/18 Pelsdyrnæringen 

 

Behandlet av Sakstype Møtedato Saknr 

1 Jærrådet  Utvalgssaker 23.02.2018 1/18 

 

Møtebehandling 
 

Klepp, Hå og Sandnes er de største pelsdyrkommunene. 
 
Jærrådet støtter uttalelsen som er sendt fra Rogaland bondelag. 

 
Stanley Wirak foreslo følgende: 

 
Det sendes en felles uttalelse fra Jærkommunene til statsministeren, 
landbruksministeren, næringskomiteen på Stortinget og kopi til lederne i 

sentralstyrene. 
 

Jærrådet ga Sandnes kommune oppdraget å formulere brevet.  
 
Votering 

 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
Vedtak 
 

Det sendes en felles uttalelse fra Jærkommunene til statsministeren, 
landbruksministeren, næringskomiteen på Stortinget og kopi til lederne i 

sentralstyrene. 
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2/18 Veterandag og veteranplan 
 

Behandlet av Sakstype Møtedato Saknr 

1 Jærrådet  Utvalgssaker 23.02.2018 2/18 

 
Møtebehandling 

 
Med bakgrunn i Gjesdal sitt spørsmål om å gjøre noe felles, fikk Gjesdal i 

oppdrag å koordinere et møte med ordførerne i Jærrådet og 
veteraninspektøren/veteranorganisasjonene. Rådmannen i Gjesdal deltar også. 
 

Målsettingen er å vurdere eventuelle felles tiltak. 
 

Votering 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
Vedtak 

 
Gjesdal kommune koordinerer et møte med veteraninspektøren/ 
veteranorganisasjonene. 

 
 

3/18 Deltakelse i prosjektet samarbeid for digital kompetanse i 
kommunene 
 

Behandlet av Sakstype Møtedato Saknr 

1 Jærrådet  Utvalgssaker 23.02.2018 3/18 

 

Møtebehandling 
 
Anne Berit Berge Ims presenterte status og veien videre for 

digitaliseringsprosjektet. 
 

Votering 
 
Vedtak 

 
Saken tas til orientering. 

 
 
4/18 Status interkommunale planer/samarbeid 

 

Behandlet av Sakstype Møtedato Saknr 

1 Jærrådet  Utvalgssaker 23.02.2018 4/18 

 
Møtebehandling 
 

Øyeblikkelig hjelp Jæren  
Leder av Sandnes legevakt Gudrun Riska Thorsen og leder av ØHT Cecilie 

Eigestad ga en presentasjon om øyeblikkelig hjelp tilbudet. 
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Det ble pekt på ulike utfordringer: 
 Fokus på å informere og gjøre Øhjelpstilbudet kjent for fastlegene i de 

respektive kommunene. 
 Rus/psykiatri. 
 Redusere liggetid på pasientene fra Gjesdal og Sandnes. 

 
Landbrukskontor 

Kåre Strand ga en løypemelding om arbeidet som er gjort til nå. 
 
Arbeidsgruppa skal legge fram forslag til Jærrådet og eventuell politisk 

behandling høsten 2018. 
 

Legevakt IKS utgår. 
 

IKT samarbeid 
Rådmennene og IKT-sjefene i Klepp, Time, Hå og Gjesdal er i gang med 
arbeidet. Rapport legges fram tidlig våren 2018. 

 
Torhild Lende Fjermestad informerte kort om prosessen og en kan anse saken 

som sluttført. 
 
Felles styrevervopplæring 

Rådmennene forbereder en sak til Jærrådets møte 06.06.2018. 
 

Språkopplæring 
Saken ble avsluttet i møtet 01.12.2017. 
 

Grunderbedrifter (sak 18/17 i møte 01.12.2017). 
Jærrådet ba om en ny sak.  

Gjennomgang av Jæren produktutvikling og Skape. Er det overlapping og hvor 
bør vi som eiere engasjere oss. 
Næringssjefene er invitert til møte med rådmenn 27.04.2018. Se på 

grunderbedrifter og turisme sammen med næringssjefene. Ny sak legges fram i 
Jærrådets møte 06.06.2018. 

 
Forskuttering Jærbanen 
Se vedlagte brev til samferdselsministeren og Jernbanedirektoratet.  

 
PPT samarbeid 

Trygve Apeland informerte om at Klepp og Time har hatt dialog vedr samarbeid. 
Det blir ikke formalisert interkommunalt samarbeid PPT.  
 

Votering 
 

 
Vedtak 
 

Saken ble tatt til orientering. 
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Orienteringssaker: 
 

I forbindelse med behandling av orienteringssak 1/18 - Den kommunale 
brann- og redningstjenesten - nye oppgaver og finansiering, informerte Bodil 
Sivertsen om at KS har hatt konsultasjonsmøte med justis- og 

beredskapsministeren. KS følger opp dette videre. Jærrådet avventer svar på 
brev datert 09.01.2018. 

 
I forbindelse med behandling av orienteringssak 2/18 - Høring av rapport fra 
ekspertutvalget som har vurdert nye oppgaver til fylkeskommunene, ble det stilt 

spørsmål om vi skal gjøre noe sammen.  
__________ 

 
Eventuelt 

E39  
Reinert Kverneland stilte spørsmål vedr E39 – indre og ytre trase. 
 

Stanley Wirak understreket at det er Statens Vegvesen som har anbefalt en 
trase, men at det ikke er besluttet noe. 

 
Gottfried Heizerling er invitert til møtet 06.06.2018. 
 

Stanley Wirak tar initiativ til et møte med fylkeskommunen, men avventer til 
etter administrativt møte er avholdt. 

__________ 
 
Møtet slutt. 

 
 

Sandnes, 23.02.2018 
 
 

Stanley Wirak 
leder 

   Bodil Sivertsen 
sekretær i Jærrådet 

 

 
Dokumentet er ikke signert da Sandnes kommune benytter elektronisk 

godkjenning. 
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